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                SØHUSSKOLEN, Bispeengen 3, 5270 Odense N, Tlf. 63 75 76 00, Fax. 63 75 76 27  

 

 

Dagsorden af skolebestyrelsesmøde den 18. januar 2022 kl. 17.00 til 19.30 på teams. 
 
Link: Klik her for at deltage i mødet 

 
 

Referat af dagsorden 
 

1. Godkendelse af dagsorden. 
Dagsorden er godkendt 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Referat er godkendt 
 

3. Elevrådet. 
Elevrådet var ikke til stede 
 

4. Økonomi ved Anette 
 
Økonomien for 2021 blev gennemgået ved Anette Brøndum. Det ser fornuftigt ud, med et 
mindre overskud. Ligeledes blev budget for de første 7 måneder af 2022 gennemgået. Det 
er i balance. 
 
OBS.  
Vi får refusion for fravær ved smitte af Covid 19 fra dag 1! 
Denne regler er først lige trådt i kraft. 
 
OBS.  
Der kommer en ny visitationsmode som kan få indflydelse på den samlede økonomi. 
 

5. Velfærdens fundament. 
Intet nyt fra denne front. Forventet opstart uge 32 2022. Mødet er et tilbagevendende 
punkt. 
 

6. Princip for dannelse af nye 7. klasser. 
Principper er godkendt.  Princippet skal op i den nye bestyrelse evt. efteråret. 

 
7. Beredskabsplan for forebyggelse og håndtering af overgreb mod børn og unge. 

Der er kommet en ny plan for håndtering. Beredskabet er at finde for medarbejdere på 
AULA og på skolens opslagstavler. 

 

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_MjRiODBkOWQtMmZkZS00NGJjLTlhMTctYWJlNmI4ODU5ZTQw%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%22fbb1c53f-4cf3-4ea6-98de-f6abc38cffa9%22%2c%22Oid%22%3a%22d516337e-7e60-4fbb-9c11-be250b9063f5%22%7d
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8. Valg til sommer – skal vi starte en oplysningskampagne. 
Der kunne laves en ”stand” for eksempel ved Forårs koncerten – men en direkte kampagne 
afventer vi. 

 
9. Evaluering af tidspunkt for møderne. 

Indtil videre fastholdes mødetidspunkterne med start kl. 17.00  
Punktet kan evalueres igen næste skoleår. 
 

 
10. Suppleringsvalg til bestyrelsen 

Der er 4 som stiller til bestyrelsen og en har tilkendegivet at ville være suppleant. 
En af de 4 forældre har tilkendegivet at være villig til at overgå til en suppleantrolle. 
Dette skulle være effektueret til bestyrelsesmødet i marts måned. 

 
11. Antimobbestrategi 

Den fungerer efter hensigten. Den bruges som en præventiv anordning.  
Der skal ikke revideres i strategien. Den er levende og understøtter arbejde for at undgå 
mobning. 
 

12. Meddelelser. 
Covid 19 fylder rigtig meget i disse dage. Vi kan blive nødsaget til at aflyse timer hvis der 
ikke er medarbejdere som kan dække undervisningen. 

 
13. Eventuelt 

 
 

14. Personale.  
Vi har ansat Thomas Friis Møller i et vikariat for Signe Sø 
Poul ”SFO” er nu i Ungeskolen med stor succes 
 

15. Punkter til kommende møde 
Fra børneskolen: Et ønske om et princip for deling af klasser på 0 årgang. 
Status for sammenlægningen af kommende 6 klasser. 
Hvis der er nye medlemmer i bestyrelsen, kunne det være en ide at bruge lidt tid på en 
ekstra info. En gang bordet rundt. 

 
 
Med venlig hilsen  
 
Anne og Michael 
 
 


